
Z Á P I S N I C A 
 

z 4. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Dojč, 

ktoré sa koná dňa 21. júna 2018 

 

Zasadnutie zahájené o 19:05 hod. 

 

Navrhnutý program: 
1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Kontrola uznesení 

4. Záverečný účet obce 

5. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce 

6. Rozpočtové opatrenia starostky obce RO1/2017 – 4. zmena rozpočtu 

7. Návrh 5. zmeny rozpočtu na rok 2018 

8. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. Polrok roku 2018 

9. Informácia o výzvach na podávanie projektov a získanie finančných prostriedkov na 

výmenu obecného rozhlasu, kamerový systém, SFZ, kompostéry, rekonštrukcia 

multifunkčného ihriska 

10. Informácia o budovaní trafostanice pri Adamkovičoch a v Otrubnici 

11. Prezentácia riešenia ZpS a forma spolupráce 

12. Rôzne – žiadosť o predĺženie prenájmu pozemku PEKAR SK, s.r.o. 

13. Informácia o činnosti starostky od 20.04.2018 do 21.06.2018 

14. Diskusia 

15. Uznesenia 

16. Záver 

 

Prítomní:  
starostka: PaedDr. Slavomíra Melišová 

poslanci:  

 Bc. Júlia Kozánková 

 JUDr. Antónia Mikulíková 

 Ing. Andrej Vician 

 Mgr. Zuzana Macková 

 Ing. Pavol Zich 

hlavný kontrolór obce: Ing. Dušan Frndalovics 

Ostatní prítomní občania podľa prezenčnej listiny. 

 

1. bod programu: Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Starostka obce PaedDr. Slavomíra Melišová privítala poslancov na 4. riadnom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva Obce Dojč. Oboznámila prítomných s navrhnutým programom. Z navrhovaného 

bodu programu sa vypúšťa bod 6. Rozpočtové opatrenie starostky obce – neboli. Pozvánka na 

zasadnutie bola zverejnená 14. júna 2018. Ďalej sa dopĺňa bod Určenie počtu poslancov a úväzok 

starostu pre voľby do samosprávy 2018. 

JUDr. Mikulíková žiada za bod 2. zaradiť bod. 11.  

Mgr. Macková žiada pridať ďalší bod programu: Plat starostky obce. 

Starostka konštatuje, že Obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  



Prítomných poslancov: 5  

 

Návrh uznesenia č. 32/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

program 4. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dojči vypúšťa sa bod 6. Rozpočtové 

opatrenie starostky RO1/2018 – 4. zmena rozpočtu a dopĺňa sa bod určenie počtu poslancov 

a úväzok starostu pre voľby do samosprávy 2018 a na návrh poslancov sa dopĺňa bod 

prerokovanie platu starostky obce. 

Hlasovanie 

Prítomných:  5    za: 5    proti: 0     zdržali sa: 0 

 

Starostka obce navrhuje zapisovateľku a overovateľov zápisnice: Ľubomíra Truppová – 

zapisovateľka a  Ing. Pavol Zich, Ing. Andrej Vician – overovatelia. 

Návrh uznesenia č. 33/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

zapisovateľku a overovateľov zápisnice: Ľubomíra Truppová – zapisovateľka, Ing. Pavol Zich, 

Ing. Andrej Vician – overovatelia . 

Hlasovanie: 

Prítomných: 5    za: 5     proti: 0     zdržali sa: 0 

 

2. bod programu: Voľba návrhovej komisie 

Starostka obce navrhuje členov návrhovej komisie v zložení návrhovú komisiu v zložení JUDr. 

Antónia Mikulíková, Mgr. Zuzana Macková. 

Návrh uznesenia č. 34/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

návrhovú komisiu v zložení JUDr. Antónia Mikulíková, Mgr. Zuzana Macková. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 5   za: 5    proti: 0     zdržali sa: 0 

 

Starostka privítala Mareka Sýkoru, konateľa spoločnosti SYTU, s.r.o., Banská Bystrica, čím 

presunula podľa návrhu Antónie Mikulíkovej bod programu 11. Prezentácia riešenia ZpS a forma 

spolupráce.  

Pán Sýkora na tejto prezentácii zastupuje rodinu Joachimovú, ktorá bude budovať na Slovensku  

sieť sociálnych zariadení (5 - 6 zariadení).  Zriaďovateľ by bol VUC. Seniorský dom by bol pre 40 

klientov a 24 hodinová prevádzka, max. 2 poschodový. Investorom sa páči, že zariadenie je 

v dosahu lekára a parku. V zariadení by pracovalo 28 pracovníkov. /ASA/  

Buď by bývalú MŠ odkúpili alebo by bol dlhodobý prenájom. 

Bolo by to súkromné zariadenie pre komunitu občanov, ktorého výstavba by bola 11 mesiacov na 

900 m2 zastavanej plochy s 1 a 2 lôžkové izby s parkovacou zónou a monitorovaným areálom. 

Po tejto prezentácii odpovedal pán Sýkora občanom na otázky. 

Pani Marta Karkošiaková: aké budú predpokladané platby klientov – 550,- € mesačne, v Rakúsku 

je to 2800,- €. 

Pán Peter Novotníček  položil otázku či majitelia firmy poznajú finančnú situáciu starých ľudí na 

Slovensku. 

Ďalej pani Karkošiaková hovorila o oprávnených nákladoch /uviedla príklady koľko sa platí 

v Studienke 1260,- €, u p. Humanovej 1850,- €, p. Dobrotkovej 1220,- €/ podľa zákona 448 sú 

rodičia povinní starať sa o dieťa do veku 26 rokov a deti o rodičov v starobe. Tiež položila otázku 



na to aké sociálne programy plánujú pre ľudí. 

Pán Juraj Rybanský povedal, že v Senici sú 3 zariadenia a každé je iné. Aký je dôvod, prečo prídu 

do Dojča. 

Ako sa bude podieľať obec a aké právomoci bude mať pri výbere pracovníkov. 

Pán Sýkora odpovedal, že budú uprednostnený pracovníci podľa kvalifikácie a praxe z regiónu. 

Poslankyňa Júlia Kozánková položila otázku či budú pracovať s PD zariadenia ktorú už obec má. 

Pani starostka odpovedala že by išlo o drobné úpravy. Pôvodne sa plánovalo, že zariadenie bude 

pre 26 klientov. Pôjde teda o zmenu stavby pred dokončením. 

Pán Sýkora uviedol, že potrebuje vedieť o akú formu spolupráce pôjde, aby mohol pokračovať 

v práci. 

Pani Marta Karkošiaková informovala tiež o potrebe takéhoto zariadenia v našej obci. Doteraz 

v zariadení v Mokrom Háji dožilo 23 obyvateľov z Dojča. 

Poslankyňa Antónia Mikulíkova sa informovala, akou formou spolupráce pracujú v iných obciach 

v ktorých bude podobné zariadenie. 

Hlasovanie sa uskutoční v závere zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

Starostka vyzvala Ing. Marcelu Hovančíkovú, aby informovala o Záverečnom účte obce za rok 

2017. 

 

4. bod programu: Záverečný účet obce 

Záverečný účet Obce Dojč predkladá starostka obce PaeDr. Slavomíra Melišová. Spracovala  ho 

Ing. Marcela Hovančíková. Návrh záverečného účtu bol vyvesený na úradnej tabuli dňa 4. júna 

2018 a prerokovaný na pracovnej porade, finančnej komisie.  

Obec splnila povinnosť dať si overiť účtovnú závierku podľa predpisu zákona o obecnom zriadení. 

 

5. bod programu: Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce na II. Polrok roku 2018 

Hlavný kontrolór Ing. Dušan Frndalovics predložil stanovisko k záverečnému účtu za rok 2017. 

Zostatok prebytku je vo výške 106.525,97 €. O použití prebytku rozpočtu rozhoduje obecné 

zastupiteľstvo pri prerokúvaní záverečného účtu obce. V súlade zákona o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy odporúčam Obecnému zastupiteľstvu obce Dojč uzatvoriť prerokovanie 

návrhu záverečného účtu obce za rok 2017 výrokom: „celoročné hospodárenie sa schvaľuje bez 

výhrad“. 

Návrh uznesenia č.35/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči berie na vedomie: 

Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce Dojč k Záverečnému účtu obce za rok 2017. 

Návrh uznesenia č. 36/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

Záverečný účet obce za rok 2017 a celoročné hospodárenie bez výhrad. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 5   za: 5    proti: 0     zdržali sa: 0 

 

Starostka sa vrátila k bodu programu, ktorý preskočila. 

 

3. bod programu: Kontrola uznesení 

Starostka obce kontroluje uznesenia z roku 2018 a navrhuje zrušiť uznesenie č. 20/2018.  Ing. 

Andrej Vician navrhuje zrušiť uznesenie č. 11/2018. 

 



Návrh uznesenia č.37/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči ruší: 

uznesenie č. 11/2018 zámer previesť pozemok par. č. 7681 v k.ú. Dojč. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 5   za: 5    proti: 0     zdržali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č.38/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči ruší: 

uznesenie č. 20/2018 o vyhlásení verejnej obchodnej súťaže na pozemok par. č. 108/1 v k.ú. Dojč. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 5   za: 5    proti: 0     zdržali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 39/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške 106 525,97 € 

a následné použitie na investičné akcie v obci. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 5     za: 5     proti: 0     zdržalo sa: 0 

 

7. bod programu: Návrh 5. zmeny rozpočtu na rok 2018 

Rozpočtové opatrenie starostky obce RO1/2017 sa nerealizovalo. Jedná sa teda o 4. zmenu 

rozpočtu. Všetky zmeny rozpočtových položiek 4. Zmeny rozpočtu sú uvedené v prílohe. Boli 

prejednávané na finančnej komisii a pracovnej porade.  

 

Návrh uznesenia č. 40/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

4. zmenu rozpočtu obce na rok 2018. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 5     za: 5     proti: 0     zdržalo sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 41/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

použitie rezervného fondu na dobudovanie verejného osvetlenia v obci vo výške 21 000 €. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 5     za: 5     proti: 0     zdržalo sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 42/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

použitie rezervného fondu na vybudovanie chodníka na Jabĺčkovej ceste v obci vo výške 14 000 €. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 5     za: 5     proti: 0     zdržalo sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 43/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

použitie rezervného fondu na oponu a ozvučenie do kultúrneho domu vo výške 5 500 €. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 5     za: 5     proti: 0     zdržalo sa: 0 



 

Návrh uznesenia č. 44/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

použitie rezervného fondu na nákup konvektomatu s príslušenstvom do ŠJ pri ZŠ s MŠ v obci vo 

výške 8 300 €. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 5     za: 5     proti: 0     zdržalo sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 45/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

presun rozpočtových prostriedkov z kapitálových výdavkov na bežné výdavky rozpočtu Obce 

Dojč na rok 2018 rozpočtovým opatrením starostky obce. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 5     za: 5     proti: 0     zdržalo sa: 0 

 

8. bod programu: Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok roku 2018 

Hlavný kontrolór Ing. Dušan Frndalovics v súlade s príslušnými ustanoveniami zákona č. 

369/1990 Zb. a 357/2015 Zb. predkladá návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2018: 

- Kontrola plnenia uznesení za roky 2016 a 2017 

- Kontrola čerpania rozpočtu ZŠ s MŠ v Dojči v I. polroku 2018 

- Vypracovanie odborného stanoviska k návrhu rozpočtu na rok 2019 

- Spracovanie plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2019 

- Ostatná kontrolná činnosť na základe požiadaviek obecného zastupiteľstva 

- Účasť na konferencii Združenia hlavných kontrolórov SR 

- Účasť na iných školeniach a vzdelávacích aktivitách.  

Návrh uznesenia č. 46/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Dojč na II. polrok 2018 

Hlasovanie: 

Prítomných: 5   za: 5    proti: 0     zdržali sa: 0 

 

9. bod programu: Informácia o výzvach na podávanie projektov a získanie finančných 

prostriedkov na výmenu obecného rozhlasu, kamerový systém, SFZ, kompostéry, 

rekonštrukcia multifunkčného ihriska 

K tomuto bodu programu podala podrobné informácie starostka obce. 

Kamerový systém v obci: 2 kamery máme a tie sa nám už osvedčili. Nová výzva bola uverejnená 

len 4 hodiny. Je vykonaný prieskum trhu. 

Podmienky budovania infraštruktúry v TJ Dojč – financovanie. 

Kompostéry ... EKS ... verejné obstarávanie ... máme vysúťažené za 76 tis. €. 

Do domácnosti pôjdu 1000 l kompostéry a na verejné priestranstvá 1200 l. 

Rekonštrukcia Multifunkčného ihriska - k tejto výzve starostka obce absolvovala Seminár 

o protikorupčnom konaní. 

Žiadosť o eurofondy na výmenu rozhlasu a sirén. Pri poruche rozhlasu zapožičanie plošiny stojí 

350 €. Rozhlas by bol bezdrôtový a plánuje sa osadiť ešte siréna pri č.d.  200 a na Závsí. 

Návrh uznesenia č. 47/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči berie na vedomie: 



informáciu o výzvach na získanie finančných prostriedkov na kamerová systém, kompostéry, 

rekonštrukciu multifunkčného ihriska 

 

Návrh uznesenia č. 48/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

1. zapojenie sa do výzvy Ministerstva vnútra Slovenskej republiky ako sprostredkovateľského 

orgánu pre Operačný program Kvalita životného prostredia na predkladanie žiadostí o nenávratný 

finančný príspevok na budovanie systémov vyhodnocovania rizík a včasného varovania 

a pripravenosti na zvládanie mimoriadnych udalostí ovplyvnených zmenou klímy a podanie 

projektu  „Budovanie systémov vyhodnocovania rizík a včasného varovania v obci Dojč“ 

realizovaného v rámci výzvy „OPKZP-PO3-SC311-2017-24“, 

2. spoluúčasť na realizácii projektu v obci Dojč vo výške 6 660 €, 

3. zabezpečenia spolufunancovania prípadných neoprávnenýc výdavkov z rozpočtu obce, 

4. zmluvu o spolupráci. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 5   za: 5    proti: 0     zdržali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 49/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

použitie dotácie zo SFZ na budovanie futbalovej infraštruktúry TJ Družstevník Dojč vo výške 

10 000 € a spoluúčasti obce vo výške 2 500 € na rekonštrukčné práce v jestvujúcej budove kabín 

vo vlastníctve obce Dojč. Finančné prostriedky budú použité na úradu faktúr za tovar, ktoré budú 

vystavené na Obec Dojč. O otvorení faktúry musí byť Obec informovaná. V prípade nákupu 

v hotovosti, bude tento nákup refundovaný. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 5   za: 5    proti: 0     zdržali sa: 0 

 

10. bod programu: Informácia o budovaní trafostanice pri Adamkovičoch a v Otrubnici 

Kiosková trafostanica pri Adamkovičoch sa už začala budovať. Stará trafostanica sa bude 

demontovať.   

Trafostanica v Otrubnici mala byť vybudovaná na obecnom pozemku. S týmto pozemkom obec 

nemôže narábať. Preto sa bude budovať na druhej strane potoka. Rokuje sa o odkúpení 27 m2 

pozemku Západoslovenskej distribučnej od pána Čelústku. 

Návrh uznesenia č. 50/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči berie na vedomie: 

Informáciu o realizácii transformačných staníc na posilnenie elektrických rozvodov v obci. 

 

11. bod programu: Prezentácia riešenia ZpS a forma spolupráce 

Prezentácia riešenia Zariadenia pre seniorov a forma spolupráce bola na podnet poslancov 

zaradená za bod 2. Hlasovanie o tomto bode sa konalo na záver zastupiteľstva. 

 

12. bod programu: Rôzne  

 pridaný bod – určenie počtu poslancov a úväzok starostu pre voľby do samosprávy 

2018 

Starostka obce informuje že Komunálne voľby 2018 sa budú riadiť   volebným kódexom 

stanoveným v Zákone č. 180/2014 platným od 1.7.2015. Za zapisovateľku starostka obce určuje 

pani Ľubomíru Truppovú. Volebná miestnosť bude v zasadačke Obecného úradu. O príprave 



a konaní volieb budú občania informovaní obvyklou formou. 

Návrh uznesenia č. 51/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

a) jeden volebný okrsok pre Komunálne voľby 2018 

b) 100% úväzok starostu obce na funkčné obdobie 2018-2022 

c) počet poslancov 9 na funkčné obdobie 2018-2022 

Hlasovanie: 

Prítomných: 5   za: 5    proti: 0     zdržali sa: 0 

 

 žiadosť o predĺženie prenájmu pozemku PEKAR SK, s.r.o. 

Dňa 21.05.2018 doručila firma PEKAR SK, s.r.o. žiadosť o predĺženie platnosti Zmluvy o nájme. 

Žiadajú zmluvu predĺžiť na 10 rokov aj so službou, ktorú doteraz zriadili. Pre skvalitnenie služieb 

by na vlastné náklady vyhotovili nový katafalk a zakúpili televíznu obrazovku pre prezentáciu 

zosnulých v Dome smútku Dojč.  

Pani Snopková sa pýta, či žena čo vyberala kontajner /umelé kvety/ pri cintoríme poskytuje 

podobné služby. Odpoveď pani starostky je, že neposkytuje tieto služby, že vybraté veci používa 

pre vlastnú potrebu. 

Pán Peter Novotníček povedal, že on si myslí, že prezentácia zosnulého nie je potrebná. 

Pán Juraj Rybanský hovoril o množstve umelých kvetov a vencov pri pohreboch a ich zlej 

rozložiteľnosti v prírode a tiež likvidácii.  Pani starostka ho poprosila aby napísal svoju úvahu na 

túto tému, že môže byť v budúcich obecných novinách. 

Návrh uznesenia č. 52/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči súhlasí: 

s predĺžením platnosti nájomnej zmluvy spoločnosti PEKAR SK, s.r.o. o prenájme 29 m
2
 pozemku 

parc. č. 551/9 pri cintoríne pre prevádzkáreň pohrebných služieb v obci Dojč na dobu neurčitú 

s dvojmesačnou výpovednou dobou. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 5   za: 5    proti: 0     zdržali sa: 0 

 

 Starostka obce navrhuje úpravu stránkových hodín. 

Na školení starostov dostali upozornenie na rozdiel medzi úradnými a stránkovými hodinami. 

Návrh uznesenia č. 53/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči súhlasí: 

so zmenou stránkových hodín od 1.7.2018 na Obecnom úrade v Dojči nasledovne: 

 

pondelok        7:45 - 11:30                 13:00 - 16:30  

utorok             nestránkový deň 

streda             7:45 - 11:30                 13:00 - 16:30  

štvrtok            7:45 - 11:30                 13:00 - 16:30  

piatok             7:45 - 12:00  

Hlasovanie: 

Prítomných: 5   za: 5    proti: 0     zdržali sa: 0 

 

 

Príchod poslanca Ing. Petra Orsága o 21:23 hod. 

Počet prítomných poslavcov: 6 

 



 Žiadosť o odkúpenie pozemku – Ľubomír Drinka 

Žiadosť si podal pán Drinka ešte v r. 2017. Keďže obecný pozemok sa nedá predať podľa zákona 

priamo Obecné zastupiteľstvo mu ponúklo na výber dražbu alebo verejnú obchodnú súťaž. Pán 

Drinka si vybral verejnú obchodnú súťaž. 

Návrh uznesenia č. 54/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

vyhlásenie verejnej obchodnej súťaže na odpredaj pozemku parc. č. 11249 v k.ú. Dojč. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 6    za: 6    proti: 0     zdržali sa: 0 

 

 Poslanci hlasovali k bodu 11. Forma spolupráce pri riešení ZpS  

Návrh uznesenia č. 55/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči súhlasí: 

zámer prenájmu alebo užívania koncesného majetku priestorov bývalého areálu materskej 

školy z dôvodu osobitného zreteľa. Osobitným zreteľom je prevádzkovanie zariadenia pre 

seniorov. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 6    za: 6     proti: 0     zdržali sa: 0 

 

 Žiadosť o povolenie hasičskej súťaže a tanečnej zábavy 

DHZ doručila dňa 19.06.2018 žiadosť na usporiadanie hasičskej súťaže „O putovný pohár 

starostky obce“ ... na deň 11. augusta 2018. 

Návrh uznesenia č. 56/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči súhlasí: 

so žiadosťou o povolenie hasičskej súťaže a tanečnej zábavy 11.08.2018 na ihrisku od 19,00 do 

03,00 h nasledujúceho dňa. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 6   za: 6    proti: 0     zdržali sa: 0 

 

 Žiadosť o povolenie tanečnej zábavy 

TJ Družstevník Dojč doručila  21.6.2018  žiadosť na povolenie tanečnej zábavy dňa 01.09.2018, 

ktorá sa uskutoční pri príležitosti osláv 90. výročia založenia futbalu v Dojči. 

Návrh uznesenia č. 57/2018/UObZ. 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči súhlasí: 

so žiadosťou o povolenie tanečnej zábavy TJ Družstevník Dojč dňa 01.09.2018 na ihrisku do 

03,00 h nasledujúceho dňa (02.09.2018). 

Hlasovanie: 

Prítomných: 6   za: 6    proti: 0     zdržali sa: 0 

 

 Žiadosť o odkúpenie pozemku par. č. 7681 v k.ú. Dojč 
Dňa 4.4.2018 osobne doručil pán Jozef Pavlík, Dojč 430 žiadosť na odkúpenie pozemku 

v extraviláne k.ú. Dojč. 

Návrh uznesenia č. 58/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči zamieta: 

žiadosť o odkúpenie pozemku parc. č. 7681 v k.ú. Dojč. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 6   za: 6    proti: 0     zdržali sa: 0 



 

 Žiadosť pána Faltýnka na účinkovanie s kolotočmi na Hody 2019 

Pán Faltýnek osobne doručil žiadosť dňa 29.5.2018. 

Pán Juraj Rybanský upozornil na mastné fľaky na ceste po odchode techniky z obecného 

priestranstva. 

Návrh uznesenia č. 59/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči súhlasí: 

s účinkovaním kolotočov p. Faltýnka na Hody 2019 s podmienkou zabezpečenia strojov proti 

úniku prevádzkových kvapalín. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 6   za: 6    proti: 0     zdržali sa: 0 

 

 pridaný bod – Zvýšenie platu starostky obce 
Poslankyňa Zuzana Macková po porade s poslancami navrhuje zvýšenie platu starostky obce na 

základe jej výsledkov v práci 

Návrh uznesenia č. 60/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

plat starostky obce PaedDr. Slavomíry Melišovej podľa § 4 ods. 1 a ods. 2 zákona č. 253/1994 Z.z. 

o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších 

predpisov tak, že základný plat stanovený podľa § 4 ods. 1 bod 3 vo výške 1,98-násobku 

priemernej mesačnej mzdy za rok 2017 sa podľa § 4 ods. 2 zvyšuje o 30% na sumu celkom 2 456 

€ s účinnosťou od 1.7.2018 do konca tohto volebného obdobia. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 6   za: 6    proti: 0     zdržali sa: 0 

 

 Žiadosť ZŠ s MŠ, Dojč 137 o úpravu originálnych kompetencií a schválenie použitia 

réžie ŠJ 

 ŠJ žiada o zvýšenie stravnej jednotky z druhého na tretie pásmo 

Túto žiadosť pripravíme na augustové zasadnutie obecného zastupiteľstva.  Musí to byť prijaté ako 

VZN. 

 

13. bod programu: Informácia o činnosti starostky od 20.04.2018 do 21.06.2018 

- Valné zhromaždenie MAS Záhrorie – výzva na chodníky a cesty cca do 20 tis. august 2018 

vyhlásená, cezhraničná spolupráca INTERREG CZ-SK, turistické značenie – p. Škutová 

ZV 

- Prezident SR v Dojči + OMS 

- 1. Máj – elektroprípojky, revízne správy, stavanie mája, dopravné značenie 

- Dojč OPS, s.r.o. – finančná správa, Peter Vizváry, zamestnanci, poskytovanie služieb – 

Krčmárová, Wertika, Meliš, Skačanová, teraz Farkaš + obec 

- Kontrola revitalizácie, monitorovacia správa, WC /čidlo stálo 360,- €/ 

- Susedský spor Reháková – Fančovičivá, stretnutie komisie, riešenie, Vach – Melišová, pes 

v malej voliére – Blatnická vs. Grunvaldský, 

- Prijatie u mons. Zvolenského – výročie arcidiecézy 

- Stavebné konania: Kutlak, TS Otrubnica, Wertika – pozemky za školou, Jankovič, 

- Kolaudačné konanie: Kubíček 

- Odovzdanie stavby: TS pri Adamkovičoch 

- GDPR – ochrana osobných údajov, novela zákona 369/1990, správa registratúry,  



- MDD – sponzori, atrakcie 

- Ponuky: KD – opona a za oponou + záclony + ozvučenie, lavičky a koše, EKS – 

kompostéry,  

- Noviny 2/2018 prvý krát vo farbe + komunikiácia so školou 50. výročie 

- Stretnutie s MO JDS – 2 x diamantová svadba Morávek Silvester + Otočka Jozef 

- Multifunkčné ihrisko – 10 963 + 1 827, podmienka účasť na školení o protikorupčnom 

správaní v hoteli Bôrik v BA  

- Snem ZMOS – BA, novela zákona 369/2018, veľká reforma samosprávy, platové pomery 

starostov, čerpanie eurofondov 

- Rozhlasová relácia RTVS – SRo Zvony nad krajinou, p. Viera Horáková, Beáta Repíková 

- Klub starostov MA, SI, SE, MY v Tatranských Matliaroch – Dr. Sotolář, GDPR – vzory, 

nakladanie s majetkom obcí,  

- Štrbské Pleso – seminár kroniky + noviny, spolu s Aničkou Zemanovou + výzva 

KRONIKY /kronika nie je písaná od roku 1996 za starostov: Ing. Václavek, Anna 

Kujovská, Ing. Katarína Jankovičová, Kutláková/ - zozbieraný material je poslaný pánovi 

Stanislavovi Šimkovi na doplnenie 

- Slávnosti mikroregiónu Šaštínsko 

- Konferencia cesta CaM v Kunoviciach – cezhraničná spolupráca 

- Hodová omša pri kaplnke 

- TS triedený zber – zmena v zbere plastov (jednorázové vrecia) od 1.8.2018 

- Štátny archív Skalica, zábradlie pri emtei, RZ a IŽK – stretnutie na 1. ZŠ 

- školenie Galileo – webstránka a GDPR 

- kosenie, čistenie, vysádzanie kríkov, odstraňovanie suchých tují, čistenie potoka a priekop 

– problém s vypúšťaním splaškov do potoka 

- ekologický čin roka 

- zosúlaďovanie dopravného značenia 

- internetová žiacka knižka a stravovanie v ŠJ 

Návrh uznesenia č. 61/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči berie na vedomie: 

Informáciu o činnosti starostky od 20.04.2018 do 21.06.2018 

 

14. bod programu: Diskusia 

 Pán dekan Juraj Rybanský sa prišiel opýtať prečo 7.11.2017 dostal slovo na zasadnutí 

obecného zastupiteľstva pán Pavol Skala, keď nie je občanom Dojča. „Za 1. je jasné, že ste 

ho vypočuli. Uviedol nepravdivé údaje. Na mojom pozemku ma udrel a vyjadroval sa ako 

posledný pastier. Bol účastný konfliktu. Za 2. už v rímskom práve je zakotvené, že musí 

byť vypočutá druhá strana. Platí prezuncia neviny. Pán Pavol Danko bol svedok, nikto sa 

neunúval ho vypočuť. Prečo bola starostka na druhý deň u nich zvoniť, aký mala na to 

dôvod. Vyprosím si to. Pavol Skala má zdravotné problémy, ... Aký mal dôvod? Jeho 

mama sa mi ospravedlnila.“ 

Odpovedá pani starostka: „Zasadnutie Obecného zastupiteľstva je verejné. V diskusii môže 

vystúpiť každý prítomný. Zápisnice zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva sú zverejnené na 

internete na stránke OÚ. O spoluprácu ma požiadal Okresný úrad, odbor sociálnych vecí na 

prešetrenie podnetov. Išla som za pani Oľgou Blanárovou. Zazvonila som. Nikto neotváral. Tak 

som už v tejto veci ďalej nekonala.“ 

 Ďalej sa pán Juraj Rybanský vyjadril, že nesúhlasí s umiestňovaním lavičiek, lebo tie čo sú 

pred bývalou MŠ používajú len neprispôsobivý. Tiež informoval, že u neho školáci 



prevádzali akciu „zazvoň a uteč“. 

 Pani Anna Masaryková sa informovala, či by sa nedalo na hlavnú cestu dať označenie 

Obytná zóna. Pomohlo by aj meranie rýchlosti. Tiež by chcela vedieť či sa do parku pri 

nich nedá zakúpiť šmykľavka. Odkiaľ pokiaľ pôjde osvetlenie na Jabĺčkovej ceste /až po 

Vachov/?  Na polyfunkčnom ihrisku v tomto čase nie sú popolnice. A na záver čo je 

s cestou cez Bunkošov. 

 Pán Peter Karkošiak upozornil na neprehľadnú križovatku zo školskej cesty pri Vicianoch. 

Vo výhľade zavadzajú dve tuje. K tomuto sa pridal aj pán Juraj Rybanský. 

  Starostka obce informovala o zabratí verejného priestranstva pánom Černochom, ktorý 

opravuje strechu na rodinnom dome, o dopravných obmedzeniach aj pre školský autobus. 

 Pán Rybanský sa pýta či by nepomohol protest starostov k novele zákona o voľbách 

a ľudia zbavený svojprávnosti nemohli voliť. 

 

15. bod programu: Uznesenia 

Uznesenia sa na záver nečítali. Poslanci porozumeli v priebehu zasadnutia. 

 

16. bod programu: Záver 

Starostka ukončuje zasadnutie obecného zastupiteľstva. Prítomným poďakovala za účasť 

a popriala príjemnú dovolenku. Zasadnutie ukončené o 22:20 hod.  

Najbližšie stretnutie bude 23. augusta 2018. 

 

Zapisovateľka: Ľubomíra Truppová                                  ........................................ 

 

Overovatelia:  

Ing. Pavol Zich                                                                                  ......................................... 

 

Ing. Andrej Vician                                                                             .........................................   

 

            

Starostka obce: PaedDr. Slavomíra Melišová                                    .........................................  

 


